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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 8 Ιουλίου 2024 

 

Προς: τον Υπουργό Εξωτερικών κ. Γεώργιο Γεραπετρίτη 
 

Θέμα: «Στελέχωση Γραφείων Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων» 
 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Αναμφίβολα γνωρίζετε πως η Ελλάδα είναι μία χώρα που αποζητά επενδύσεις από το εξωτερικό, αλλά 
ταυτόχρονα και την αύξηση των εξαγωγών της για την μείωση του ελλείματος του εθνικού μας εμπορικού 
ισοζυγίου και φυσικά ανάπτυξη των ελληνικών επιχειρήσεων με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την αύξηση της 
ανταγωνιστικότητας και τη διασφάλιση αλλά ακόμα και την αύξηση των θέσεων εργασίας εντός της επικράτειας. 

Με δεδομένη τη δύσκολη οικονομική κατάσταση που διέρχεται η ελληνική κοινωνία συνεπεία των 
μνημονίων και της αποπληρωμής δυσβάσταχτων τοκοχρεολυσίων, αλλά και του στρεβλού (μη) ανταγωνισμού 
που οδηγεί σε υπέρογκη ακρίβεια είναι ακόμα πιο κρίσιμο να εξασφαλίσουμε την μέγιστη δυναμική για την 
οικονομία μας. Ως εκ τούτου, θα πρέπει το κράτος διά των λειτουργών του και της Κυβέρνησης να πράττει όσα 
μπορεί, προκειμένου οι στόχοι αυτοί να εκπληρώνονται εις το ακέραιο και να διευκολύνονται οι ελληνικές 
επιχειρήσεις προς εξωστρέφεια. 

Σημαντικό κομμάτι σε αυτήν την προσπάθεια μπορεί να εκπληρωθεί δια της λειτουργίας των Γραφείων 
Οικονομικών και Εμπορικών Υποθέσεων (ΟΕΥ) που εδρεύουν στις Ελληνικές Πρεσβευτικές αρχές στο εξωτερικό. 
Αναμφίβολα ευκαιρίες για εξαγωγές, ειδικά σε χώρες εκτός Ε.Ε., οι οποίες αποτελούν και το μεγαλύτερο κομμάτι 
του παγκόσμιου Α.Ε.Π. θα μπορούν να βρεθούν πιο εύκολα μόνο αν το Υπουργείο Εξωτερικών στελεχώσει τις 
πρεσβείες μας καταλλήλως, αντί να επιμένει να στελεχώνονται κατά προτεραιότητα θέσεις σε χώρες της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης και εγγύτερων γεωγραφικά χωρών. Σαφώς, θα πρέπει να ενισχυθεί ο θεσμός των Γραφείων 
ΟΕΥ με προσωπικό, αλλά ταυτόχρονα και με τη μέγιστη δυνατή διασπορά του προσωπικού σε χώρες με 
αναπτυσσόμενες οικονομίες. Τούτο, ώστε οι ελληνικές επιχειρήσεις να είναι πρώτες που θα επιχειρήσουν σε 
μία νέα αγορά και να μην ακολουθούν ως ουραγοί. 

 
Κατόπιν τούτων ερωτάται ο κος Υπουργός:  

1. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου για τα Γραφεία ΟΕΥ και τι ενέργειες γίνονται για την ανάδειξη 
τους;  

2. Σκοπεύετε να ενισχύσετε με προσωπικό, αλλά και να προσθέσετε νέα γραφεία σε χώρες με 
αναπτυσσόμενες οικονομίες;  

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

 
 

Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης  
Καθηγητής | Τμήμα Ιατρικής, Α.Π.Θ. 
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